
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 12/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 14. 6. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: I. Falnoga, M. Gams, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus,  I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, A. Fekonja, Z. Jernejc, T. Martun, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji  je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 11/17, seje z dne 1. 6. 2017 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 11/17. Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku 
izjasnili po e-pošti. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         7. junija 2017 so potekala pogajanja med sindikati javnega sektorja (SVIZ/IJS) in MIZŠ za sklenitev 
aneksa h kolektivni pogodbi za raziskovalno dejavnost v zvezi z odpravo morebitnih anomalij v plačni 
skupini »H«. V pogajalski skupini je naš predstavnik J. Pungerčar. Pogajanja načeloma potekajo vsak teden. 
  
b)        Organizacijski odbor (OO) shoda za znanost, ki nadaljuje svoje poslanstvo ozaveščanja strank in 
poslancev Državnega zbora za več denarja v znanosti, se je 13. 6. 2017 sestal s poslanskima skupinama NSi 
(sprejela jih je L. Novak) in SDS (sprejel jih je T. Lisec). Vse poslanske skupine, ki so jih obiskali doslej, so se 
strinjale, da je finančna intervencija upravičena in bi Vlada RS morala v  rebalansu proračuna najti denar z 
znanost. Še vedno pa se ne ve natančno, kdaj bo OO shoda za znanost sprejela največja vladna stranka s 
predsednikom M. Cerarjem na čelu. Predvidoma pa naj bi se to zgodilo še v juniju. 
  
c)         V dogovoru s Svetom za znanost ter Svetom za visoko šolstvo in tehnologijo je Državni svet 
Republike Slovenije sklical za ponedeljek 19. 6. 2017 posvet z naslovom »Znanost in tehnologija v Sloveniji 
– danes in jutri?« Razpravljali bodo o kritični finančni situaciji na področju znanosti in raziskovanja v 
Sloveniji. Od leta 2011 do danes so se finance na področju znanosti in tehnologije skrčila za približno 25 
do 30 %, kar seveda ne omogoča razvoja, enakovrednega drugim evropskih državam, o čemer nenehno 
poročamo in zaradi česar smo v letošnjem letu tudi imeli Shod za znanost. S strani IJS se bo posveta poleg 
našega direktorja prof. dr. J. Lenarčiča udeležil tudi J. Pungerčar kot predstavnik SVIZ Slovenije. 
  
č)         M. Gams je prisotne člane IO SVIZ/IJS seznanil s prenizko vrednoteno raziskovalno uro, ki so jo 
pridobili na projektih pametne specializacije. Ti projekti potekajo že leto dni, po obračunu ur na 
posameznih projektih pa so se posledice nizko vrednotene ure pokazale kot poslovna izguba odseka. Kot 
vodja odseka želi, da na pristojne urade na MIZŠ, ki so projekte razpisali, napišemo protestno pismo, s 
čimer so se člani IO SVIZ/IJS načeloma strinjali. 
  



Sklep: V imenu SVIZ/IJS bomo napisali pismo na pristojno ministrstvo in jih opozorili na problem 
prenizko  vrednotenih ur na projektih pametne specializacije. 
  
3.         Priprave na protestni shod 
  
Kot smo že poročali, je bil 30. maja 2017 na izredni seji GO SVIZ Slovenije izglasovan protestni shod za 
odpravo plačnih anomalij. 
  
V lansko leto podpisanem dogovoru med Vlado RS in sindikati javnega sektorja je bilo zavezano, da bo 
vlada do 1. 5. 2017 oziroma najkasneje do 16. 6. 2017 sklenila sporazum o odpravi plačnih anomalij. Za 
odpravo anomalij je v letu 2017 predvidenih skupno 70 milijonov evrov. Za tiste zaposlene z delovnimi 
mesti do vključno 26. razreda (nižja skupina »J« in druge skupine zaposlenih) naj bi podpisani sporazum o 
odpravi plačnih anomalij pričel veljati z 1. 7. 2017, za ostale z delovnimi mesti nad 26. plačnim razredom 
(vključno z višjo skupino »J«) pa s 1. 10. 2017. 
  
Ker do podpisa sporazuma še ni prišlo, nas  SVIZ OO Ljubljane in okolice poziva, da se  v torek, 20. junija 
2017, ob 12.30 uri udeležimo shoda zaposlenih v skupini »J« ter pomočnic in pomočnikov vzgojiteljic. Naše 
člane, predvsem zaposlene v skupini »J«, bomo pozvali, da se protestnega shoda udeležijo v čim večjem 
številu. 
  
4.         Razno 
  
a)         Kot smo obravnavali že na prejšnji seji, smo pred kratkim prejeli prošnjo SVIZ OO Ljubljane in 
okolice, da nakažemo del solidarnostnih finančnih  sredstev staršem, ki skrbijo za nepokretno deklico. 
Sredstva bodo porabili za izgradnjo dvižne ploščadi pri hiši. Člani IO SVIZ/IJS so se strinjali s solidarnostno 
pomočjo in izglasovali nepovratna sredstva v znesku 160 EUR, ki jih bomo nemudoma nakazali. 
  
b)        Ugotavljamo, da zaveze, sprejete po planu na skupščini SVIZ/IJS v mesecu aprilu, redno 
izpolnjujemo. Uspešno smo organizirali pomladanski izlet, pripravili in izvedli piknik, s 15. 6. 2017 pa 
odpiramo v Atlantisu novo aktivnost za naše člane. Za pomoč pri uspešni izvedbi piknika se vsem 
kolegicam in kolegom, ki so pri tem nesebično pomagali, najlepše zahvaljujemo. 
  
c)         Naslednja redna seja IO SVIZ/IJS bo sklicana v mesecu septembru, v času dopustov pa po potrebi 
oziroma po e-pošti. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
Sejo je vodila M. Štraus P.                                                                         Zapisnik pripravila:        M. Štraus 
P.                                                                                                                                     Zapisnik pregledal:        J. 
Pungerčar 
  
Ljubljana, 20. 6. 2017 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
 


